

# OR-S2000

## 全天候清扫车 100% PURE ELECTRIC ROAD SWEEPER

城市清扫车是为城市环境卫生量身定做的。它被广泛应用于市政环卫、展览场馆、工业园区、住宅小区、商业步行街、停车场、旅游景点等公共场所。它具有比较大的清洁宽度，石头、易拉罐等其他大块碎片都可以很容易被吸进垃圾箱。同时拥舒适的驾驶座椅和可调节的方向盘。

颜色可定做 / 标配色：白色 ○

City-based sweeper is tailored for the urban sanitation professional equipment. It is widely used in municipal sanitation, exhibition venues, industrial parks, residential areas, commercial walking street, parking lots, tourist attractions and other public places. It's with the widely cleaning width, stones, cans and other bulk debris can be easily inhaled. The driver seat is comfort, and with the adjustable steering wheel. Color can be customized / Making color : White ○

### 性能特性

- 垃圾箱具有1立方米的超大容量，同时配有液压倾倒系统，垃圾自动倾倒入池，方便，省力。
- 使用轻型汽车的设计，两种电池可选：锂电池或铅酸电池。
- 采用大功率交流3档风扇电机，可根据道路情况调整风扇电机转速。
- 舒适的驾驶室配备了倒档和电动转向装置，并且配有可调节皮座椅等，可选装空调。
- 配置大尺寸的可触摸彩色LCD显示屏，侧刷、主刷、风扇电机可单独控制。
- 13英寸充气轮胎，便于攀爬路沿。同时拥有手刹和脚刹，也增加了安全性。



### CHARACTERISTICS:

- The waste hopper has the ultra-larger capacity of one cubic meter, and it is equipped with hydraulic dumping system, which is very convenient for emptying the waste hopper.
- With the lightweight vehicle design, lithium batteries and lead-acid batteries are optional.
- High power AC 3-gear fan motor, which can adjust the fan motor speed according to the road conditions.
- The comfortable cab is equipped with reverse image and electric power steering, and the configuration such as leather damping seats, etc. are adjustable. Air conditioner is also optional.
- Equipped with large touchable color LCD display, the side brush, main brush and fan motor can be individually controlled.
- 13 inch pneumatic tires are convenient for climbing along the road kerb. The hand brake and foot brake also increase the safety.

序号 S/N	项目名称/Item NO.	单位/Unit	参数/Specification
1	尺寸 Dimension (L*W*H)	mm	4200*2350*2150
2	轴距 Wheelbase	mm	1900
3	轮距 Tread	mm	1400
4	清扫宽度 Sweeping paths	mm	2000-2350
5	主刷长度 Main brush's length	mm	500
6	边刷直径 Side brush's diameter	mm	700
7	吸尘动力 Vacuum power	w	5000
8	连续工作时间 Working time	h	5-8
9	过滤面积 Filter	m <sup>2</sup>	24
10	水箱容量 Capacity of water tank	L	200
11	垃圾箱容量 Trash capacity	L	1000
12	清扫速度 Sweeping speed	km/h	10
13	爬坡能力 Max climbing capacity	%	25
14	动力源 Power supply	V	48V Li battery pack or maintenance-free battery (optional)
15	净重 Weight	kg	2030
16	作业功率 (电机) Working power (motor)	w	700+5000+150*4+100*2+2200+1500
17	转弯半径 Turning Radius	mm	4500

